

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

COMMISSION SPECIALE DES RECEPTIONS

Compte rendu de l'assemblée du 17 août 1914.

Sont présents: MM. les échevins L. A. Lapointe, O'Connell, Dubois, Pauzé, Macdonald, Bastien et Vandelac.

Sont aussi présents: MM. les échevins Ménard et St-Pierre.

En l'absence du Président, M. l'échevin Bastien est appelé à présider la séance.

La Commission reçoit une délégation des Artisans Canadiens-français, composée de M. l'échevin Lavergne et de M. N. Deschamps. Ces messieurs annoncent à la Commission que cette Société est actuellement en convention à Montréal et,

Sur la proposition de M. l'échevin Pauzé, il est

Résolu: D'offrir aux délégués assistant à cette convention une promenade en voiture sur la montagne, avec goûter à l'hôtel Lumkin, à 5 heures cet après-midi, et de prier le Bureau des Commissaires de voter une somme de \$500 pour cette fin.

Résolu: De déléguer les échevins Macdonald, Pauzé, Dubois et Lavergne pour représenter la Ville à cette promenade.

Le Président annonce que, le 7 du courant, certains membres de la Commission des Réceptions ont profité de la présence à Montréal d'un certain nombre de maires et autres délégués ayant assisté à la convention de l'Union des Municipalités Canadiennes à Sherbrooke, pour leur faire visiter la Ville et ont, de ce chef, encouru certaines dépenses s'élevant à la somme de \$69.00.

Résolu: De ratifier cette action de la part des membres de la Commission et de prier le Bureau des Commissaires de bien vouloir mettre à la disposition de la Commission des Réceptions la somme voulue pour faire face à cette dépense.

Ajournement.

RENE BAUSET.
Greffier-Adjoint de la Cité.

SPECIAL COMMITTEE ON RECEPTIONS

Report of meeting held on the 17th August 1914.

Present: Ald. L. A. Lapointe, O'Connell, Dubois, Pauzé, Macdonald, Bastien and Vandelac.

Ald. Ménard and St-Pierre also attended the meeting.

Owing to the absence of the Chairman, Ald. Bastien was called to the Chair.

The Committee received a delegation from the Artisans Canadiens-Français, composed of Ald. Lavergne and Mr. N. Deschamps. These gentlemen informed the Committee that the said Society was presently holding a convention in Montreal and,

On motion of Ald. Pauzé, it was

Resolved: That the delegates attending said convention be offered a drive on the Mountain with a lunch at the Lumkin Hotel, at 5 o'clock this afternoon, and that the Board of Commissioners be requested to vote a sum of \$500 for that purpose.

Resolved: That Ald. Macdonald, Pauzé, Dubois and Lavergne be appointed delegates to represent the City on this occasion.

The Chairman informed the meeting that certain members of the Committee on Receptions had taken advantage of the presence in Montreal of a certain number of mayors and other delegates having attended the convention of the Canadian Municipalities at Sherbrooke, to tender them a drive through the City, and that they had, on that account, incurred expenses amounting to the sum of \$6,900.

Resolved: To ratify the action of the members of the Committee, and to request the Board of Commissioners to place at the disposal of the Committee on Receptions the sum required to meet the said expenditures.

Adjourned.

RENE BAUSET,
Asst.-City Clerk